
Protokoll styrelsemöte 2017-09-11
Fribergavägens samfällighetsförening 

Närvarande:
Ordförande Mattias Nordström
Ulrika Söderqvist
Magnus Westin
Ragnar Nordström
Sekreterare Christina Fahlman Braw
Väghållare Leif Hällström

1.Genomgång av årsmötesprotokollet
Under punkt 10 beslutades att köpa in tillfälliga skyltar med texten ”sänk hastigheten” att använda i
samband med grusning. Styrelsen har därefter bedömt att denna åtgärd inte kommer att ha önskad
effekt och dessa är därmed inte införskaffade. 
Inte heller har styrelsen gått vidare med att upprätta en mailadresslista till medlemmarna då detta
inta bedöms kunna bli heltäckande eller möjligt att hålla uppdaterad. Istället kommer en hänvisning
till hemsidan i samband med ordinarie kallelser. 

Ang. punkt 11 ska Mattias skicka info till Marina ang styrelsemedlemmar 2016.
Arvoden för 2017 utges enligt konstituerade styrelsemöte den 6/5 2017.
Christina skickar protokollet från konstituerade styrelsemöte till skattemyndigheten.

Christina ordnar med tackblommor till Karl Anderson och Milan (som nu slutat i styrelsen). 
Uppdraget med hemsidan övertas av Ragnar Nordström.

2-3. Ekonomi Drift Underhåll
Marina har sammanställt det ekonomiska läget.  Finns i dagsläget osäkra fodringar till en summa av
7 000 kronor. Mötet beslutade att utöver ordinarie påminnelserutiner inte vidta ytterligare åtgärder.

Ekonomin är god och underhåll har genomförts enligt plan.

Avvaktar med återstående kantskärning tills mer klarhet finns runt IP-Onlys fiberkabelgrävning.

Beslutar att inte genomföra någon gemensam röjning av uthängande grenar inför vintern däremot
åtar sig Leif att åtgärda det som uppstår akut.
Mattias pratar med Allmänningen om risken för fallträd i samband med avverkning.

Magnus åtar sig arbetet med snökäpparna. Han kommer att köpa in ett antal och fakturera arbete
för 2 år.
Magnus får styrelsens bekräftelse att placeringen av käpparna anpassas till trafiken inte till
plogförarens önskemål.

4. Järlåsa vägförening
Mattias informerar om samtal med Järlåsa vägförening och deras förslag till avtal . 
Alternativ diskuteras.
Mattias träffar dem igen tillsamman med Leif efter att pratat med REV.



5. IP only
Föreningen har fått ett avtalsförslag av IP Only ang. arbetet med anläggning av fiberkabel.
Vi diskuterade bl.a föreningens mandat i förhållande till enskild fastighetsägare.
Mattias kontaktar REV. 
Styrelsen kommunicerar vidare i frågan via mail. 

6. Övriga frågor

7. Nästa styrelsemöte
Beslutades att invänta tidplan från IP Only och träffas innan byggstart.  

Mattias Nordström /ordförande

Christina Fahlman Braw/sekreterare
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